
Protokół Nr 57/13 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z dnia 5.12.2013 r. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Adam Jakubowski, stwierdzając na podstawie 

listy obecności wymagane quorum. Spóźnienie zapowiedzieli radni: Dorota Klucha, Teresa 

Purgal, Jan Magda. Nieobecny na posiedzeniu radny Michał Sutyła. Lista obecności stanowi 

zał. nr 1 do protokołu.  

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. nr 2 do protokołu: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 2.12.2013 r. 

4. Ciąg dalszy analizy przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 2014 rok i 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024 z udziałem 

Kierownika ZOŚ, Dyrektor MDK i Dyrektorem Biblioteki.  

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy.  

7. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. 

8. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z  poprzedniego posiedzenia z dnia 

2.12.2013 r. 

 

Z protokołem zapoznał się radny Adam Jakubowski nie wnosząc uwag do treści. W związku z 

powyższym protokół został zatwierdzony przez Przewodniczącego Komisji. 

 

4. Ciąg dalszy analizy przedłożonego projektu budżetu Gminy Międzyzdroje na 

2014 rok i wieloletniej prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-

2024 z udziałem Kierownika ZOŚ, Dyrektor MDK i Dyrektorem Biblioteki.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przystąpiła do analizy budżetu MDK przy 

udziale Pani Dyrektor Jadwigi Bober. Środki na działalność MDK zostały zmniejszone w 

porównaniu do roku 2013 r. o kwotę 250 tys. zł. Dlatego trzeba było albo zrezygnować z 

pewnych imprez, albo poszukać na nie sponsorów. Pani Bober przedstawiła radnym kalendarz 

imprez na rok 2014.  

Należy nadmienić, że oprócz sponsorów, MDK wspiera Ośrodek Pomocy Społecznej. MDK 

zabezpiecza środki z dzierżawy terenów i wynajmu Sali.  

Komisja przypomniała, że budżety na przyszłe lata będą kształtować się na takim poziomie i 

dlatego należy zacząć szukać innych rozwiązań finansowych. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył Pan Adam Celiński Kierownik ZOŚ w Międzyzdrojach, 

który poinformował, że zakład poczynił pewne oszczędności. Pomogła na pewno gospodarka 

śmieciowa i wywóz odpadów. Pan Kierownik wyjaśnił, że zakład będzie sprzedawać jeden z 

większych pojazdów. Może zaistnieć potrzeba, że w ciągu roku zakład zwróci się do Gminy o 

dofinansowanie jego działalności.  

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 



Po przerwie wznowiono obrady Komisji. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zajęła się analizą budżetu Biblioteki Miejskiej, 

przy udziale Dyrektora Pani Andżeliki Gałeckiej.  

Pani Dyrektor poinformowała, że w porównaniu do ubiegłorocznego budżetu na rok 2014 

została zmniejszona kwota o 70 tys. To bardzo dużo zmniejszenie i powoduje pewne 

problemy z realizacją zadań zaplanowanych na rok 2014. To zmniejszenie odbije się mniejszą 

ilością zakupionych książek i audiobooków. Obcięto nagrody dla pracowników, co według 

Pani Dyrektor jest niesprawiedliwe, bo to co robią dla Biblioteki jest wspaniałe, ich pomoc i 

zaangażowanie w różne przedsięwzięcia jest nieocenione. Należy pamiętać również o tym, że 

Biblioteka od lat rezygnuje z ocieplenia budynku i wymiany okien. Jest to związane z 

obietnicą wybudowania nowej biblioteki. Oczywiście otrzymuje się pomoc z innych instytucji 

np. z OPS, czy Książnicy Pomorskiej, która wspiera w zakupie książek. Jeśli chcemy, żeby 

biblioteka funkcjonowała na takim poziomie jak teraz trzeba organizować różne spotkania z 

autorami, a jak wiadomo każdy się ceni. Biblioteka chciałaby zorganizować spotkanie z 

Panem Cejrowskim, ale jej na to nie stać. A robić wstępy biletowane nie przysporzy widowni. 

Takie darmowe spotkania są często jedynymi, na które przychodzą ludzie. Właśnie dlatego, 

że są bezpłatne.    

Komisja przeanalizowała proponowane spotkania w roku 2014 . 

Komisja zapytała, czy Biblioteka może mieć uzyskiwać dochody np. ze sprzedaży biletów na 

spotkania z autorami książek? 

Pani Gałecka wyjaśniła, że musi to sprawdzić w ustawie o bibliotekach, ale nawet jeśli byłaby 

taka możliwość to nie chce z niej korzystać i odbierać mieszkańcom możliwość spotkania ze 

znanym pisarzem. Pani Dyrektor prosi o zmniejszenie budżetu nie o 70, ale o 50 tys. jeśli 

zmniejszanie budżetu jest konieczne.  

Komisja rozumie wątpliwości i pobudki Pani Dyrektor, ale skoro wszystkim 

zmniejsza się budżet o 20% a sytuacja finansowa Gminy nie jest najlepsza, zostaje przy 

propozycji Burmistrza i zmniejszeniu dotacji na Bibliotekę o 70 tys. zł. 

 

W dalszej części Komisja omawiała temat wydatku na szczepionki HPV. Według 

radnej Doroty Kluchy ten wydatek jest niepotrzebny. Z każdym rokiem coraz trudniej 

jest ze szczepieniem dziewcząt, gdyż rodzice nie wyrażają na to zgody. Po co 

uszczęśliwiać kogoś na siłę? Zakończmy etap szczepienia obecnego rocznika, a nie 

zaczynajmy kolejnego.  

 

WNIOSEK: 

Komisja wnosi, aby  niewprowadzać nowego wydatku na szczepienia HPV w kwocie 

9 450,00  zł. Za przyjęciem głosowało 5 radnych. 

 

Radna Teresa Purgal zapytała, czy w dziale promocji można wprowadzić zadanie na wydanie 

tomika z twórczością naszych mieszkańców i zabezpieczyć odpowiednie środki? Ponad to 

radna zapytał, czy jest możliwość zabezpieczenia środków na wydanie w celach 

promocyjnych ,,Bajek Ezopa” napisanych przez międzyzdrojska? 

Pani Joanna Różycka wyjaśniła, że najpierw należy zrobić rozeznanie cenowy. Przygotować 

kosztorys i wtedy można myśleć o zabezpieczeniu środków – dodał Burmistrz. W temacie 

wydania bajek Pani Różycka uważa, że można wpisać to w zakup materiałów w kwocie 5 tys. 

zł. 

 WNIOSEK: 

 Komisja wnioskuje by w dziale 750 75 – promocja jednostek samorządu 

terytorialnego w par. 4210 – zakup materiałów i wyposażenia – zakupić na cele 



promocyjne Gminy książkę ,,Bajki Ezopa” autorstwa międzyzdrojskiego pisarza 

Krzysztofa Klimaszewskiego.Za przyjęciem głosowało 5 radnych 

 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu wnioskuje o przedstawienie Radzie 

Miejskiej do końca I kwartału 2014 r. koncepcji wydania twórczości międzyzdrojskich 

artystów i przedstawienie kosztorysu by można go było zrealizować w budżecie na 2014 r. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało 5 radnych. 

 

__________ 

Przewodniczący Komisji Adam Jakubowski zaproponował wprowadzenie do porządku 

punktu dot. wyrażenia opinii w sprawie wniosku z dnia 18.11.2013 r. o umorzenie 

wierzytelności w punkcie 5, za zmianą głosowało 5 radnych. 

 

5. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku z dnia 18.11.2013 r. o umorzenie 

wierzytelności. 

 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem z dnia 18.11.2013r. w sprawie umorzenia 

wierzytelności z tytułu zwrotu udzielonej bonifikaty przy przekształceniu prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności w wysokości 7 757,2 zł., zajęła negatywne stanowisko w 

sprawie umorzenia wierzytelności 4 głosami przeciwko. 

 

6. Zapytania i wolne wnioski. (nie zgłoszono) 

7. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy. (brak) 

8. Przedstawienie bieżącej korespondencji do Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma: 

- Dawida Pałki dot. zmniejszenia czynszu za dzierżawę pod sprzedaż sprzętu plażowego, 

- pismo właścicieli Sandra Spa, informujące, że spółka nie wybuduje obiektu SPA na terenie 

Gminy, 

- Postanowienie z WSA o odrzuceniu skargi Stowarzyszenia ODNOWA. 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Jakubowska 


